



4 March 2026

4 مارس 2026

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Disclosure of Board Nominee**

**الإفصاح عن المترشح لعضوية مجلس الإدارة**

Shell Oman Marketing SAOG would like to inform its valued shareholders of the nominee to fill the vacant seat. A brief profile of the nominee is provided below:

تود شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع الإفصاح للمساهمين الكرام عن المترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة لشغل المقعد الشاغر، وفيما يلي نبذة مختصرة عن المترشح:

**1- Ali Al Janabi**

Ali Al Janabi is currently the Senior Vice President and Country Chair Sultanate of Oman. He was appointed in July 2025 by the Board of Directors of Shell Oman Marketing SAOG to fill in the vacant seat until the next ordinary general assembly. Previously, Ali was the Vice President and Chairman of Shell Group of Countries Kazakhstan, Iraq, Tunisia and United Arab Emirates.

**1- علي الجنابي**

علي الجنابي يشغل حالياً منصب نائب الرئيس الأول ورئيس شركات شل في سلطنة عمان. تم تعيينه من قبل مجلس إدارة شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع لملي المقعد الشاغر إلى حين انعقاد أقرب جمعية عامة عادية. وكان علي سابقاً نائب الرئيس ورئيس مجلس إدارة شركة شل في كل من كازخستان، العراق وتونس والإمارات العربية المتحدة.

Ali has over 23 years of experience in Shell in a variety of Commercial, Trading and Country management roles across Chemicals, Integrated Gas and Upstream.

يمتلك علي أكثر من 23 عاماً من الخبرة في شركة شل، حيث شغل عدة مناصب في إدارة الأعمال التجارية، وبالإضافة الى منصب التداول وإدارة شؤون الدول لقطاعات الكيماويات، الغاز المتكامل، والشق العلوي.

Yours Sincerely,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

**Dr. Mohammed Al Balushi**

**الدكتور محمد بن محمود البلوشي**

**Chief Executive Officer**

**الرئيس التنفيذي**



*(Handwritten signature)*

**Head Office**

P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman  
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

**Salalah Office**

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

**المكتب الرئيسي**

ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان  
تليفون: 24570100، فاكس: 24570121، س.ت رقم: 1/57123/0، رقم البطاقة الضريبية: 8074861

**مكتب صلالة**

ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان  
تليفون: 23219177، فاكس: 23219176